

Bestyrelsesmøde i Arresø Sejlklub afholdt den 20. juli 2020

Alle fra bestyrelsen plus Matilde var mødt.

Økonomi. Den økonomiske status er i øjeblikket når vi sammenligner med det budgetterede beløb.(Afrundede tal) således

Skatter afgifter forsikring	0	13.000
Vedligeholdelse	3.038	24.000
Varme og lys	13.558	20.000
Rengøring og tilsyn	3.000	14.000
Web	1.091	3.000
Havn,kran,moler vedligehold	973	24.000
Seniorafdelingen, Anna Lisa kaps.	10.991	31.500
Ungdomsafd. Materialer, kurser	17.640	23.000
Administration arrangem. gebyrer		
møder abonnementer DS kurser	15.318	60.000
Ny Gummibåd-RIB	28.994	35.000
Refusioner og nøgledepositum	1.700	1.000
Kontingenter	137.000	150.000

Gennemgang af kalenderen. Stjernesejlads holdes 8. august, den arrangeres af kapsejladsudvalget. Naturens dag som skulle have været afholdt den 13. september er blevet aflyst på grund af Corona. Der holdes arbejdsdag den 13. august og klubmesterskab den 29. og 30. august. Efterårsfesten sker den 21. november

Dialogmødet omfattede ca. 50 personer, det var det antal som max kunne forsamles på det daværende tidspunkt. Der var repræsentanter for Kajaksejlerne- Arresø Sejlklub-Ornitologforeningen- Dansk naturfredningsforening-LAG og Grundejerforeninger for beboere tæt på søen. En repræsentant for kommunen bød velkommen og vi blev bedt om at sætte os ved de opstillede borde, hvor der var god afstand. Vi blev bedt om at blande os. Kommunens repræsentanter præsenterede sig. Repræsentanter for organisationerne fremlagde på skift deres sag. Vi blev bedt om, at vi hver ved vores bord ville brain-storme en tid. Derefter blev de enkelte bordes resultater præsenteret.

Der var naturligt nok en del forskel på hvad folk ønskede sig, men der var dog også fælles interesser. F. eks. var alle enige om, at hvis havnen skulle udvikles måtte vejen derved forbedres en del. Det blev også nævnt, at Flyvergården måske kunne

inddrages i projektet. Det var dog ikke kommunen der kom med det forslag. Selv om der naturligvis var interesse modsætninger forløb mødet i en positiv atmosfære.

Forslag til indkaldelse af arbejdsgruppe.

Dette blev diskuteret, men udskudt

Sponsoransøgninger. Byggeri af redningshus m.m. er udsat og der er ikke arbejdet videre med sponsoransøgninger om penge til det.

Ændring af havnereglement. Havnefogeden har forslag til ændringer. De udsendes til bestyrelsen til kommentarer.

Havnens tilstand. Vi diskuterede havnens tilstand. Den er ikke god. Der er meget som kræver, at blive vedligeholdt og udbedret. Michael lovede at gå broerne igennem og fortælle om deres tilstand.

Vi må snarest have sat en ny flagsnor i flagstangen det kræver, at vi får fat i en kran eller lift.

Status RIB. Den er stadig en smule utæt, men ikke mere end det er til at leve med Vi smører den ind i sæbevand og ser om det er til at udbedre. I øvrigt er de i ungdomsafdelingen meget glade for den.

Forurening af søen. Der er for tiden megen diskussion om forurening af søer og vandløb, men vi var enige om at vi ikke rigtig kunne gøre noget. (Der var i øvrigt, d. 22. juli i Frederiksborg Amtsavis, en artikel om sagen)

Orientering fra ungdomsafdelingen. På grund af det arbejde som de udfører i ungdomsafdelingen, enedes vi om at lederen (Bo) skal friholdes for kontingent for medlemskab og bådpladser. De to faste medhjælpere Henrik og Anders friholdes for kontingent.

Der er usikkerhed om hvorvidt ungdomsafdelingen er interesseret i Cha Cha (Drabant 22). Det undersøger Mathilde. Mathilde har meldt tilbage, at det er ungdomsafdelingen ikke.

Skæve Båker. Frederikkes folk vil rette vores båker op, det er vi glade for

Anders, referent